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Intervju med Elena-Diana Pisau, intervjuperson nr 65 

 

Projekt: Göteborg berättar 
Bandningens längd: 00:43:27 
Datum: 2018-10-30 
Intervjuare: Rolf Sossna 
Plats: Göteborgs stadsmuseum, Sarauws rum 
Tid: 13.00 – 14.00 
 

Intervju med Elena-Diana Pisau 

Bandningen börjar 
 
Intervjuare [00:00:01]: Då ska vi se då fungerar det, säg någonting. 
 
Talare [00:00:05]: Mitt namn är Diana Pisau. 
 
Intervjuare [00:00:08]: Ja men bra det fungerar och det var precis det jag skulle börja med 
att det är Rolf Sossna som intervjuar Diana i Sarauws rum i Ostindiska huset den 30:e 
oktober 2018. Ja namnet har du redan sagt, hur gammal är du? 
 
Talare [00:00:29]: 20 år. 
 
Intervjuare [00:00:29]: Och vad har du för yrke eller sysselsättning, vad gör du? 
 
Talare [00:00:34]: Jag studerar på Hvitfeldtska gymnasiet på naturprogrammet och jobbar 
som vårdbiträde på hemtjänsten i Frölunda. 
 
Intervjuare [00:00:45]: Okej och var bor du? 
 
Talare [00:00:46]: Jag bor på Hisingen i norra Biskopsgården så det är gränsen mellan 
Biskopsgården och Länsmansgården. 
 
Intervjuare [00:00:53]: Jaha har du familj? 
 
Talare [00:00:58]: Ja jag har min familj här med mig. 
 
Intervjuare [00:01:00]: Okej och var är du född någonstans? 
 
Talare [00:01:02]: Jag är född i Rumänien i en liten by på ja uppe på berget helt enkelt. 
 
Intervjuare [00:01:12]: Okej hur hamnade du i Sverige eller i Göteborg? 
 
Talare [00:01:15]: Pappa jobbade här i åtta år och sen bestämde jag mig att jag kommer att 
vara klar med gymnasiet i Rumänien och sen kommer jag hit men som vanligt så blir det 
något problem och så flyttar man tidigare än man förväntar sig så att jag blev sjuk och var 
tvungen att komma hit. 
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Intervjuare [00:01:29]: Men din pappa bodde här? 
 
Talare [00:01:34]: Ja han bodde här  
 
Intervjuare: Okej så han bodde redan här och då flyttade ni hela familjen då eller? 
 
Talare [00:01:39]: Ja då flyttade jag och mamma och syrran hit efteråt. 
 
Intervjuare [00:01:43]: Okej hur gammal var du då? 
 
Talare [00:01:44]: Jag var 17 år då så det var tre år sedan. 
 
Intervjuare [00:01:48]: Du har bara varit här i tre år? 
 
Talare [00:01:48]: Ja. 
 
Intervjuare [00:01:50]: Men du pratar ju jättebra svenska. 
 
Talare [00:01:51]: Ja jag hade höga krav på mig i början, jag fick tre månader på mig att lära 
mig språket om jag ville gå på vanligt gymnasium med bara svenskar och inte en 
invandrarskola och det ville jag absolut inte göra. 
 
Intervjuare [00:02:04]: Okej så du hade ett väldigt konkret mål då? 
 
Talare [00:02:07]: Ja [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:02:06]: Var det inte svårt då? 
 
Talare [00:02:08]: Jag tyckte inte det, jag har lätt för språk och sådant och jag gillade det så 
jag tyckte inte att det var så svårt och sen var jag på olika aktiviteter och försökte utveckla 
mitt språk och sådär. 
 
Intervjuare [00:02:21]: Jag tycker folk brukar säga att svenska är ett så svårt språk men jag 
vet ju inte men... 
 
Talare [00:02:26]: Ja alltså min syster säger också det men... 
 
Intervjuare [00:02:30]: Att det är svårt? 
 
Talare [00:02:29]: Ja men det är bara för att hon inte hade några svenska vänner och så där 
hon hade bara de utanför landet som pratar bara engelska och vägrade prata svenska. 
 
Intervjuare [00:02:41]: Ja det är klart om man är tvungen så lär man sig men hur fungerar 
det med när du jobbar? 
 
Talare [00:02:47]: Det fungerar jättebra, det är några som säger att du har en liten brytning 
där så du är inte riktigt svensk är du någon sådan där finlandssvensk jag bara nej helst inte 
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det [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:02:59]: [Skrattar] Ja men man brukar väl säga att om man lär sig ett nytt 
språk innan puberteten så kan man komma undan med att det inte hörs överhuvudtaget 
men ju äldre man blir desto svårare så men jag är ändå imponerad att du inte har varit här så 
länge, hur var det då för då var du ändå så pass stor när du flyttade från Rumänien så du har 
mycket minnen och... 
 
Talare [00:03:20]: Ja i början så kändes det tufft att bara lämna alla där och bara åka iväg och 
veta att inom ett år så kommer jag säkert inte tillbaka för man måste liksom komma både 
ekonomiskt och fysiskt liksom på det sättet som man vill vara och det var lite tufft de första 
månaderna. 
 
Intervjuare [00:03:43]: Ja det tror jag. 
 
Talare [00:03:42]: Alltså språket och ta mig till Mölndal för att gå i skolan och sådär. 
 
Intervjuare [00:03:48]: Du går i skolan i Mölndal? 
 
Talare [00:03:48]: Ja jag gick i skolan där. 
 
Intervjuare [00:03:49]: Det är en bit. 
 
Talare [00:03:52]: Ja det var jättejobbigt med att byta spårvagn och sådant så dagen innan 
jag skulle börja så tänkte jag och pappa gå och se så hade vi gått från Hisingen till 
Brunnsparken för vi visste, jag visste redan sträckan där. 
 
Intervjuare [00:04:04]: Ni gick dit alltså? 
 
Talare [00:04:05]: Ja vi hade gått hela vägen [skrattar] och sen från Brunnsparken till 
Mölndal orkade vi inte länge gå så vi sa okej vi tar spårvagnen så gick vi där och Krokslätt är 
ju bara ett industriområde och det är där min skola låg och jag tänkte hur ska jag komma in i 
skolan imorgon [skrattar] så det var lite tufft då. 
 
Intervjuare [00:04:24]: Ja det tror jag det men varför Mölndal? 
 
Talare [00:04:29]: Jag hade ett prov i Lindholmen och de frågade vill du gå på en bra skola 
eller på en lite mindre bra skola och jag sa det är klart att jag vill gå på en bättre skola, ja 
men då rekommenderar vi inte att du ska gå här utan du ska gå i Mölndal, bara, jaha okej 
[skrattar]. 
 
Intervjuare [00:04:43]: Du satsade hårt alltså? 
 
Talare [00:04:44]: Ja. 
 
Intervjuare [00:04:45]: Väldigt medvetet? 
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Talare [00:04:46]: Mm. 
 
Intervjuare [00:04:48]: Okej men det är en bit att åka också. 
 
Talare [00:04:51]: Ja det tog ungefär en timme varje dag och jag åkte typ två timmar innan 
jag skulle börja för att vara säker att jag var där i tid. 
 
Intervjuare [00:05:01]: Och det är där du går nu? 
 
Talare [00:05:02]: Just nu går jag på Hvitfeldtska här i centrum. 
 
Intervjuare [00:05:04]: Jaha. 
 
Talare [00:05:06]: Så det är en lite kortare sträcka. 
 
Intervjuare [00:05:08]: Ja men det är en bit i alla fall. 
 
Talare [00:05:08]: Ja. 
 
Intervjuare [00:05:09]: Vad läste du för, är det natur? 
 
Talare [00:05:10]: Ja natur. 
 
Intervjuare [00:05:12]: Okej varför då, vad ska du bli? 
 
Talare [00:05:15]: Jag tänker bli obducent. 
 
Intervjuare [00:05:19]: Obducent okej. 
 
Talare [00:05:19]: Så får vi se hur långt jag kommer på vägen. 
 
Intervjuare [00:05:22]: Ja men då är man nästan läkare va eller? Nästan? 
 
Talare [00:05:28]: Ja nästan det. Det är bara att det är mer att plugga där. 
 
Intervjuare [00:05:35]: Vad intressant är det något som du har bestämt dig för, har du velat 
det länge eller? 
 
Talare [00:05:41]: Ja sen jag var i sjuan i Rumänien. 
 
Intervjuare [00:05:44]: Varför då? 
 
Talare [00:05:45]: Vi hade sådana här biologiolympiader och först så var det bara teorin och 
sen så var det praktik och den ena praktiken hade vi om en olycka och den andra praktiken vi 
hade var på ett bårhus och då så kände jag bara nej det här är någonting som jag skulle vilja 
göra i framtiden så satsade jag bara på det efteråt och försökte komma in på vissa 
praktikplatser och sådär så det gick bra. 
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Intervjuare [00:06:10]: Det är lite speciellt. 
 
Talare [00:06:12]: Ja. 
 
Intervjuare [00:06:14]: När jag gjorde lumpen så var jag sjukvårdare och då var vi med om en 
obduktion en gång och då hade man hört innan att det skulle vara så otäckt och att det 
skulle lukta så illa men det var väldigt spännande, otroligt spännande, och det var inte riktigt 
en människa som låg där. 
 
Talare [00:06:28]: Nej. 
 
Intervjuare [00:06:30]: Det var en kropp bara men ingen hemma eller vad man ska säga 
[skrattar]. Jag vet att vi skar upp aortan och det var som en trädgårdsslang så här va? 
[Skrattar] Men en obducent det är mycket att försöka ta reda på varför folk har dött så är 
det va? 
 
Talare [00:06:50]: Ja och de flesta vet, alltså man vet oftast vad personen hade för sjukdom 
så att man letar först efter de där grejerna om det är från sjukdomen eller om det inte är 
det, och är det så att man hade hemsjukvård då satsar man mest på förgifter och sådär också 
för det kan hända att hemtjänsten kanske tröttnade på den personen så hamnade lite, ja. 
 
Intervjuare [00:07:13]: Precis det har jag också hört att om man inte vet precis varför någon 
dör så är det en rättighet att bli obducerad men du har inga tankar på deckare sådär 
rättsmedicin och vem har mördat den här? 
 
Talare [00:07:26]: Nej det tillhör mest kriminalistisk och sådant och ja det är någonting som 
passar mig också för jag brukar ofta tänka ja, men om du hamnade där så är det säkert 
någon som hade gjort det, eller är det du själv som gjorde det, så att göra en tankekarta 
bakåt varje gång så det är båda de här två yrkena som passar ihop på något sätt [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:07:49]: Bli en sådan förebild för en sådan tv-serie [skrattar]. 
 
Talare [00:07:51]: Ja [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:07:54]: Ja men det är otroligt fascinerande hur mycket man kan se har jag 
fattat det som, vilka spår som finns kvar. Men du det här i Rumänien bodde du uppe i bergen 
sa du? Var det en liten by då eller? 
 
Talare [00:08:07]: Ja alltså det är en liten by som är jo ganska turistisk, det är jättemånga 
turister som åker dit och så. 
 
Intervjuare [00:08:14]: Är det Transsylvanien med vampyrer och grejer? 
 
Talare [00:08:17]: Ja jättenära den så vill man ta sig till Transsylvanien så måste man åka 
genom min lilla by [skrattar]. 
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Intervjuare [00:08:26]: Men hur var det för kom du till Göteborg direkt när du kom till 
Sverige då? 
 
Talare [00:08:30]: Ja. 
 
Intervjuare [00:08:31]: Så det är inte bara ett helt annat land och kultur utan också en 
storstad eller stor och stor men Göteborg är ändå ganska stort. 
 
Talare [00:08:35]: Ja det är ändå stort jämfört med där jag var. 
 
Intervjuare [00:08:40]: Hur var det då? 
 
Talare [00:08:41]: Det kändes lite sådär typ först så var jag, men okej jag tar kollektivtrafik 
det är lättare, ja där nere är tuffare kollektivtrafik än vad det är här så det här är dubbelt så 
mycket personer som är här, men när jag körde bil första gången och märkte hur stora 
köerna var jag bara nej, men här så var det Göteborg som verkligen vann i den här grejen för 
det hände knappt någonting där jag bodde för det var så långa köer och sådär. 
 
Intervjuare [00:09:14]: Så det var verkligen en liten stad på landet? 
 
Talare [00:09:14]: Ja. 
 
Intervjuare [00:09:16]: Okej men vad, hur bor du, vad är det för slags hus du bor i? 
 
Talare [00:09:23]: Jag bor i en lägenhet som egentligen var en hyresrätt men pappa lyckades 
köpa den så... 
 
Intervjuare [00:09:31]: Och hur bodde du i Rumänien? 
 
Talare [00:09:33]: Vi bodde i ett hus. 
 
Intervjuare [00:09:36]: Så hur känner du där då skillnaden? 
 
Talare [00:09:39]: Man blir mer inlåst i en lägenhet känns det som för där nere så kunde jag 
bara, hade jag tråkigt så gick jag två eller tre varv runt huset så hade jag inte längre tråkigt, 
här så kollar jag på fönstret, det regnar, nej jag vill inte gå ut [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:09:50]: Ja det regnar [skrattar]. Men annars i Sverige betyder naturen väldigt 
mycket för svenskarna det har du märkt att folk är ute och går och norrmännen är ännu 
värre [skrattar]. 
 
Talare [00:10:04]: Ja [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:10:10]: Har du något speciellt fritidsintresse och sådär hur ser du på det? 
 
Talare [00:10:17]: Jag försöker att inte ha så mycket fritid, jag känner att det är onödigt att 
leva om jag har fritid och är hemma liksom så jag är oftast på biblioteket i Biskopsgården 
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antingen som läxhjälpare eller som våffelbakare och så på författarbesök eller så är jag bara 
där och hjälper dem då och då. 
 
Intervjuare [00:10:36]: Och så studerar du? 
 
Talare [00:10:37]: Ja. 
 
Intervjuare [00:10:38]: Och så jobbar du? 
 
Talare [00:10:40]: Ja. 
 
Intervjuare [00:10:39]: Ja det är klart att det är inte mycket tid över. 
 
Talare [00:10:42]: Nej alltså jag åker hemifrån vid sju eller åtta på morgonen och sen är jag 
tillbaka vid nio eller tio på kvällen. 
 
Intervjuare [00:10:48]: Ja, oj. 
 
Talare [00:10:51]: Så jag är hemma bara för att sova [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:10:54]: Men hinner du med någon träning eller gör du någonting sådant? 
 
Talare [00:10:56]: Nej det är för att jag inte ville göra det, jag kände bara nej det går inte. 
 
Intervjuare [00:11:07]: Hur tänker du kring där du bor i ditt område? Vad tycker du om din 
stadsdel? 
 
Talare [00:11:14]: Jag tycker att Biskopsgården är lugnt i jämförelse med det som skrivs om 
det och så men under den här senaste tiden så satt jag bara och läste i vissa tidningar och 
sajter på nätet hur mycket som hände och jag bor ju ändå just där det hände och jag hörde 
aldrig någonting och jag såg aldrig någonting så ibland så känns det som att det är bara 
lögner och sådant. 
 
Intervjuare [00:11:42]: Jaha okej. 
 
Talare [00:11:42]: Och sen är det också så att där jag bor är en liten blandning av svenskar 
ungefär 90 % och sen så bara 10 % som är invandrare och parallellgatan med mig är bara 
invandrare så jag misstänker att de som är runtomkring där också är en jättestor påverkan av 
det. 
 
Intervjuare [00:12:04]: För det du säger jag har hört från andra jag har intervjuat att de säger 
att det är så farligt att bo här men jag har inte märkt någonting och det är lugnt sådär och 
det verkar som att en del säger att Järntorget där är det farligt. 
 
Talare [00:12:16]: Ja där är det, alltså det är det att man fokuserar inte typ på Avenyn och 
Centralen utan man fokuserar oftast på små orter bara för att folk inte ska känna sig säkra 
där och känna sig säkra i centrum medan det är tvärtom vad man ska göra. 
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Intervjuare [00:12:34]: Det kanske är det som man inte känner till man är rädd för. 
 
Talare [00:12:37]: Ja. 
 
Intervjuare [00:12:38]: Är det ställen du undviker? 
 
Talare [00:12:41]: Jag har inte undvikit någonting trots att alla säger att på kvällarna så ska 
du undvika Nordstan nej jag gör tvärtom jag går igenom Nordstan på kvällarna. 
 
Intervjuare [00:12:50]: Okej. 
 
Talare [00:12:49]: Och ja ibland så märker jag att det är vissa killar som förföljer mig och 
sådant men sen så hoppar jag på spårvagnen eller så går jag och tar min bil och bara åker 
hem så undviker jag dem, jag undviker att vrida mig tillbaka och kolla är de fortfarande 
bakom mig och sådant. 
 
Intervjuare [00:13:04]: Blir du rädd? 
 
Talare [00:13:05]: Nej jag bara går. 
 
Intervjuare [00:13:08]: Du verkar ganska tuff? 
 
Talare [00:13:08]: Ja. 
 
Intervjuare [00:13:10]: Kan du självförsvar eller någonting sådant där? 
 
Talare [00:13:11]: Ja det har jag gjort någon gång sådär praktiserat och så men jag tror inte 
jag kommer så mycket ihåg av det [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:13:19]: Nej men du verkar lite grann som att Kom inte här och mucka med 
mig, det är lite en sådan utstrålning. 
 
Talare [00:13:29]: Mm. 
 
Intervjuare [00:13:31]: Är det någonstans, hur känner du i Biskopsgården där du bor, där 
känner du dig inte heller otrygg då? 
 
Talare [00:13:37]: Nej alltså jag har inte känt mig otrygg under de här tre åren jag bodde där 
så... 
 
Intervjuare [00:13:45]: Är det någonstans i Göteborg som du har känt dig otrygg? 
 
Talare [00:13:46]: Inte vad jag hade känt hittills och jag var på alla områden här i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:13:53]: Du rör dig ganska mycket i stan då förstår jag eftersom du läser här 
och jobbar där och... 
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Talare [00:14:00]: Ja. 
 
Intervjuare [00:14:01]: Är det ställen som du inte åker till? 
 
Talare [00:14:05]: Enda stället jag inte hade åkt till hittills är Bergsjön men det är bara på 
grund av att jag inte hade någonting att göra där och innan undvek jag att åka till Angered 
och Hjällbo och sådant tills jag var tvungen att åka dit med jobbet första mötet så sa jag nej 
men jag är sjuk nu så tar vi ett Skypemöte istället och sen andra gången så kände jag bara att 
jag måste gå dit så åkte jag dit och märkte men det är verkligen inte så heller, det är samma 
som Biskopsgårdens situation ja det kanske händer saker men inte alltid så som det skrivs. 
 
Intervjuare [00:14:41]: Nej så det var inte så farligt som du hade trott? 
 
Talare [00:14:45]: Nej. 
 
Intervjuare [00:14:47]: Vad tänker du om att läsa, du började i Mölndal och så flyttade du 
över till Hvitfeldska då är det någon skillnad tycker du? 
 
Talare [00:14:53]: Det var jättestor skillnad för i Mölndal var det mest invandrare och de 
flesta brukade kalla skolan för Kabul 2 för det var många från Afghanistan där som lärde sig 
språket och sådant och som aldrig kom ikapp så de fastnade på samma skola. 
 
Intervjuare [00:15:13]: Så du gick där bara för att lära dig svenska? 
 
Talare [00:15:13]: Ja. 
 
Intervjuare [00:15:14]: Aha. 
 
Talare [00:15:17]: Och sen så hade de tre olika steg som man skulle gå igenom och sen skulle 
man göra nationella provet och gå på en vanlig gymnasieskola. 
 
Intervjuare [00:15:25]: Och varför valde du Hvitfeldska? 
 
Talare [00:15:26]: Jag var på gymnasiedagarna så valde jag i början Hvitfeldska och Polhem, 
så sa jag till min lärare som jag hade ja, men tycker du det här är två bra skolor, hon bara ja 
det är jättebra men du ska ha minst tre val så jag föreslår att du ska ha Hulebäck också, men 
bara jag vill inte ha det så på mitt gymnasiepapper så skrev jag bara Hvitfeldska, jag hade 
inga andra alternativ så jag bara om jag inte kommer in så är jag körd för då måste jag vänta 
ett år till [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:15:55]: [Skrattar] Min dotter gick faktiskt på gymnasiet på, hon är väl tio år 
äldre än dig ungefär, på Hvitfeldska hur trivs du där? 
 
Talare [00:16:06]: Jag trivs jättebra det är en så stor skola. 
 
Intervjuare [00:16:09]: Det är en stor skola ja. 
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Talare [00:16:11]: Ju mer man engagerar sig i de aktiviteterna som skolan arrangerar och så 
desto mer folk man känner och känner sig inte inlåst, förra året var jag typ jag hänger bara 
med en person och det gjorde vi hela året och i år så är hon på utbyte i Japan så jag kände 
mig jätteensam så jag tänkte bara nej jag måste gå med i föreningar så är jag liksom i de 
stora föreningarna där och har lärt känna jättemånga nu under två eller tre månader sedan 
jag började skolan. 
 
Intervjuare [00:16:45]: För som jag kommer ihåg när hon gick där så var de väldigt olika alltså 
flera olika linjer och man har en musiklinje som var ganska många och det var en väldig 
blandning är det så fortfarande? 
 
Talare [00:16:59]: Ja. 
 
Intervjuare [00:17:00]: Vad tänker du kring det? 
 
Talare [00:17:04]: Jag tänker att det är bra att alla får välja det som de vill och trots att man 
inte har så många poäng och komma på naturprogrammet så kan man komma på 
musikprogrammet om man gillar musik så att man inte tvingas att lära sig att plugga vissa 
ämnen som man inte vill plugga och man pluggar bara det man vill. 
 
Intervjuare [00:17:20]: Men då låter det ungefär som när hon gick där för då fick jag 
intrycket av att det var en väldig blandning om man var estetiskt intresserad eller teoretiskt 
kanske inte så mycket praktiskt men det var olika slags människor som gick där. 
 
Talare [00:17:33]: Ja. 
 
Intervjuare [00:17:34]: Är den en blandning utav nationaliteter och sådant eller? 
 
Talare [00:17:37]: Ja det är många svenskar som är andra generationen ja i år så är det 
jättemånga sådana. 
 
Intervjuare [00:17:48]: Och var ni bor någonstans är det, för jag har för mig att när hon gick 
där, det är som sagt tio år sedan, så var det ändå så att det var ganska mycket folk från olika 
delar av staden inte bara... 
 
Talare [00:17:59]: Det är det nu också alltså det är jättemånga som är utanför Göteborg som 
kommer hit och pluggar och andra som kommer bara från sådana farliga förorter som... 
 
Intervjuare [00:18:08]: Också alltså det är det? 
 
Talare [00:18:11]: Ja det är det. 
 
Intervjuare [00:18:12]: Så då är det en blandning på många sätt? 
 
Talare [00:18:13]: Ja. 
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Intervjuare [00:18:15]: Intressant, fungerar det? 
 
Talare [00:18:18]: Det fungerar jättebra. 
 
Intervjuare [00:18:21]: Det kanske är det som det ska vara just en blandning det är flera som 
säger det att när det bara är en sort eller en grej det är inte bra. 
 
Talare [00:18:27]: Nej för är det samma kultur i en klass så kommer det aldrig att kunna rulla 
på utan man måste ha olika idéer och olika kulturer så att man får alltid... 
 
Intervjuare [00:18:39]: Och möten. 
 
Talare [00:18:42]: Mm. 
 
Intervjuare [00:18:45]: Finns det ställen i Göteborg som du tycker extra mycket om? 
 
Talare [00:18:59]: Ja i stort sett är det mest sådana ja natur där man går mest och bara kan 
besöka vissa saker som Botaniska trädgården och Slottsskogen, Trädgårdsföreningen alltså 
sådana grejer som man bara kan njuta av på somrarna och se under alla årstider, hur själva 
naturen utvecklas på något sätt. 
 
Intervjuare [00:19:25]: Ja det är många som nämner Botaniska. 
 
Talare [00:19:28]: Ja det är jättemycket man kan se där så att ja. 
 
Intervjuare [00:19:32]: Ja men det är väldigt vackert, en av mina favoritplatser är 
Vitsippsdalen. 
 
Talare [00:19:35]: Jaha. 
 
Intervjuare [00:19:37]: Som ligger nedanför eller mellan Botaniska och sjukhuset där är alltid 
så vackert, vad tycker du om, vad har du för relation till havet då? 
 
Talare [00:19:46]: Ja är ju inte så jätteförtjust i havet. 
 
Intervjuare [00:19:50]: Du är inte det? 
 
Talare [00:19:48]: Jag är där för att sola och bada någon gång sådär men somrarna är jag 
knappt här utan jag åker ner till Rumänien och jag går helst inte på vintrarna till havet. 
 
Intervjuare [00:20:02]: [Skrattar] Men var det långt till havet där du växte upp? 
 
Talare [00:20:06]: Ja det är ungefär åtta timmar därifrån. 
 
Intervjuare [00:20:09]: Åtta timmar ja, ja okej för jag är född i inlandet så jag är egentligen 
inte alls uppvuxen här men havet har kommit att betyda väldigt mycket för mig även på 
vintern [skrattar]. 
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Talare [00:20:19]: Ja [skrattar] jag tar sådana promenader på stranden och sådant när det är 
lugnt och inte blåser så mycket det är skönt liksom, man slappnar av lite och så. 
 
Intervjuare [00:20:34]: Ja det är något speciellt med havet, friskt och... 
 
Talare [00:20:38]: Ja det är det man får en helt annan upplevelse där. 
 
Intervjuare [00:20:43]: Det är helt sant. Vad är det som är bra med Göteborg då? Varför ska 
man bo här? 
 
Talare [00:20:50]: Mm alltså folk som flyttar hit har mer möjligheter jämfört från andra 
städer, jag var i Örebro och de hade knappt några aktiviteter så där typ på biblioteket till 
exempel eller sådana små föreningar som kan göra det, här så har man jättemånga 
föreningar som engagerar vissa aktiviteter för ungdomar i stort sett bara för att de ska kunna 
integreras i samhället. 
 
Intervjuare [00:21:16]: Var du i Örebro sa du? 
 
Talare [00:21:17]: Ja. 
 
Intervjuare [00:21:19]: Varför var du i Örebro? 
 
Talare [00:21:20]: Jag har några vänner där så jag åker och hälsar på och under en vecka 
hade jag jättetråkigt alltså verkligen jättetråkigt [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:21:28]: Vad säger de när de kommer hit då? 
 
Talare [00:21:30]: Ja de kom hit och så var jag med dem på olika aktiviteter, ja jag satt och 
sökte i förväg inför dem men ja går man bara in på Facebook så kan man googla fram och 
kolla på evenemang och sen så märker man att det är massor med sådant som händer här. 
 
Intervjuare [00:21:45]: Ja man hänger inte med i allt. 
 
Talare [00:21:47]: Så de bara men jag fattar inte hur ni hänger med och hur ni kan hinna att 
gå på alltihop. 
 
Intervjuare [00:21:53]: Ja det hinner man inte. 
 
Talare [00:21:54]: Nej men vill man gå på någonting så prioriterar man just den saken som 
man vill gå på. 
 
Intervjuare [00:22:02]: Ja något mer som är bra med Göteborg? 
 
Talare [00:22:07]: Människorna är jättekommunikativa, vill man ha hjälp så får man den 
hjälpen. 
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Intervjuare [00:22:14]: Och hur har du, har du uppfattat att det finns rasism och 
utlänningsfientlighet är det något som du har... 
 
Talare [00:22:22]: Jag har inte upplevt det men det är överallt men beroende från person till 
person så upplever man på olika sätt och jag som är europé jag har inte känt det så mycket, 
men jag känner andra som är från asiatländer som känner just den där pressen att det är för 
mycket rasism. 
 
Intervjuare [00:22:46]: Ja du är ganska blond och ljus och ser inte speciellt annorlunda ut jag 
menar är du svart eller brun eller asiat så sticker man ut på ett annat sätt. 
 
Talare [00:22:55]: Ja. 
 
Intervjuare [00:22:58]: Men för jag menar när folk pratar med dig så hör de att du inte är 
född i Sverige men har du märkt några reaktioner? 
 
Talare [00:23:07]: Nej de flesta är förtjusta i att veta var du kommer ifrån och så. 
 
Intervjuare [00:23:11]: Ärligt nyfikna alltså? 
 
Talare [00:23:12]: Ja och de är kulturintresserade så de vill veta mer och mer och ofta när jag 
säger att jag är från Rumänien så frågar dem har du någonting att göra med de som tigger. 
 
Intervjuare [00:23:23]: Ja okej. 
 
Talare [00:23:24]: Och det är det enda som stör mig. 
 
Intervjuare [00:23:27]: Just det romerna precis. 
 
Talare [00:23:28]: Alla förstår inte skillnaden mellan romer och rumäner. 
 
Intervjuare [00:23:32]: Nej just det. 
 
Talare [00:23:32]: Så jag måste varje gång ta upp det där ja men romerna är från Indien och 
vi har inget att göra med romer. Rumäner är de som egentligen är från Rumänien så det blir 
alltid lite missförstånd där. 
 
Intervjuare [00:23:47]: Nej men romerna finns i hela Europa. 
 
Talare [00:23:48]: Ja det är överallt. 
 
Intervjuare [00:23:52]: Jaha för många brukar säga att göteborgare är väldigt trevliga och det 
är ungefär det du säger också, har du varit i Stockholm? 
 
Talare [00:24:02]: Ja. 
 
Intervjuare [00:24:03]: Vad tyckte du om det då? [Skrattar]. 
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Talare [00:24:04]: Där har jag varit en gång och sa att jag aldrig går mer dit [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:24:10]: Nu ska vi inte snacka skit om Stockholm men det blir ofta att man 
kommer in på det [skrattar]. 
 
Talare [00:24:11]: Nej men de är jobbiga och sådant och jag var där bara för att göra mitt 
pass och sen sa jag nej nästa gång mitt pass kommer att gå ut så går jag till Rumänien och 
gör det akut och betalar massa pengar men jag kommer inte att gå till Stockholm igen 
[skrattar]. 
 
Intervjuare [00:24:27]: Stockholm är väldigt vackert. 
 
Talare [00:24:28]: Ja det är vackert men då ska man gå med en Göteborgsgrupp om man vill 
gå dit ja nej. 
 
Intervjuare [00:24:39]: [Skrattar] Något som inte är bra med Göteborg då? 
 
Talare [00:24:44]: Alltid det här arbetet som pågår nu att man går vilse helt enkelt, åker man 
kollektivt så går man inte vilse men kör man bil så... 
 
Intervjuare [00:24:52]: Är det hopplöst ja. 
 
Talare [00:24:54]: Nej kommer man hit vid Götaälvbron så vet man inte var man ska gå 
efteråt. 
 
Intervjuare [00:24:58]: Nej det blir väl värre dessutom? 
 
Talare [00:24:59]: Ja jag märker det. 
 
Intervjuare [00:25:00]: Sen blir det nog bra men jag menar... 
 
Talare [00:25:04]: Ja men om typ tio år liksom tills det blir bra och sen läste jag att de 
kommer att stänga av några filer ifrån Älvsborgsbron okej det är det enda som fungerar bra 
varför ska ni göra det nu? [Skrattar]. 
 
Intervjuare [00:25:17]: Och så bygger de en ny bro dessutom. 
 
Talare [00:25:23]: Så ja det händer mycket. 
 
Intervjuare [00:25:24]: Å andra sidan den tunneln invigs väl snart, Marieholmstunneln. 
 
Talare [00:25:28]: Jo. 
 
Intervjuare [00:25:29]: Så det kanske ja jag vet inte. 
 
Talare [00:25:29]: Ja fast sen så kommer de stänga av det andra liksom ifrån Frölunda hit så 
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att det kommer ändå att vara samma problem. 
 
Intervjuare [00:25:37]: Jo jag tror också det att det blir några tuffa år här, någonting annat 
som inte är bra med Göteborg? 
 
Talare [00:25:44]: Jag tycker inte att det är något annat förutom det här problemet på 
morgonen och vid fyra, fem tiden när alla åker hem det är det enda stora problemet men det 
är i de stora städerna för det är så många som jobbar där de inte bor så de måste ta sig 
igenom. 
 
Intervjuare [00:26:06]: Man måste lösa det på något vis med kollektivtrafik så att det 
fungerar snabbt och smidigt? 
 
Talare [00:26:10]: Mm. 
 
Intervjuare [00:26:12]: Jo visst är det så nej men jag tänkte på många brukar prata om vädret 
[skrattar]. 
 
Talare [00:26:18]: Alltså jag tycker faktiskt att det är ju regnigt, där jag växte upp så var det 
bara antingen kallt eller varmt och knappt något regn så jag är glad för det vädret här, jag 
klagar inte på det. 
 
Intervjuare [00:26:33]: Jaså du klagar inte på det? 
 
Talare [00:26:35]: Nej. 
 
Intervjuare [00:26:36]: Jaha. 
 
Talare [00:26:37]: Här om dagen när jag såg att det snöade jag bara ja men jag vill verkligen 
att det ska snöa så ja men här är det ingen snö och så åkte jag till Utby och där var det snö så 
tänkte jag bara nej men jag ska vara här i ett par timmar för jag måste njuta av snön och min 
kille satt i bilen och bara frös och bara du är inte normal [skrattar]. 
 
Intervjuare [00:26:55]: Det är inte så ofta snön ligger kvar här i Göteborg. 
 
Talare [00:26:57]: Nej. 
 
Intervjuare [00:26:59]: Det är väldigt mycket ibland är det varmt och ibland är det kallt men 
däremellan är det väldigt mycket regn och grått och blåst och sådär men det är okej. Vad 
tänker du om vi har varit inne lite grann på rasism och det där men man pratar om att 
Göteborg är en väldigt segregerad stad känner du det eller märker du det på något vis? 
 
Talare [00:27:19]: Jag har inte märkt det. 
 
Intervjuare [00:27:24]: Men du rör dig i miljöer där det är väldigt blandat då? 
 
Talare [00:27:26]: Ja. 
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Intervjuare [00:27:29]: För jag menar segregation är inte bara förorten utan det är lika 
mycket överklassområdena, att de också är liksom ensidiga då eller hur man ska uttrycka 
det. 
 
Talare [00:27:39]: Ja alltså det, ja ibland så kan det vara så att i vissa områden så är det mest 
av en kultur som bor där och de andra vågar inte flytta in dit men jag tycker att det är ju 
själva personerna som måste ta tag i problemet och flytta dit ändå för att bryta den regel 
som de har och visst man kanske inte ska sätta in de från Serbien med de från Kosovo. 
 
Intervjuare [00:28:04]: Tydligen inte. 
 
Talare [00:28:07]: Sådana där ska man inte göra och jag tror inte att någon från Serbien vill 
flytta in där Kosovo är. 
 
Intervjuare [00:28:14]: Det verkar som att en del människor som flyr konflikter har med sig 
det och så möter de andra som också har flytt men fast från den andra sidan och så... 
 
Talare [00:28:25]: Och så blir det ändå små konflikter här. 
 
Intervjuare [00:28:26]: Ja. 
 
Talare [00:28:28]: De upplevde med alltså de levde med det, de växte upp med det så de kan 
aldrig släppa det så ja... 
 
Intervjuare [00:28:36]: Är det något som du märker i din vardag eller i skolan? Är det folk 
från olika kulturer som... 
 
Talare [00:28:42]: Ja de tjafsar men det är ungdomstjafs på sådana små grejer och oftast är 
det tjejer liksom och sådant. 
 
Intervjuare [00:28:50]: Tjejer? 
 
Talare [00:28:52]: Ja att de bråkar om någon viss tjej ja men du visste att jag dejtade henne 
och jag var kär i henne så varför hade du bjudit henne på stan? 
 
Intervjuare [00:29:03]: Ja men det här låter som ungdomstjafs? [Skrattar]. 
 
Talare [00:29:02]: Ja det är det men annars så har jag inte märkt det. 
 
Intervjuare [00:29:10]: Är det mycket så här liksom socialt tryck på Facebook och Twitter och 
Instagram och allt var det heter och mobbning och skitsnack och... 
 
Talare [00:29:19]: Så mycket är jag inte aktiv på sociala medier så att så mycket om det vet 
jag inte men när de där demonstrationerna var i centrum och sådant så... 
 
Intervjuare [00:29:33]: Just det vad var det för något då? 
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Talare [00:29:34]: Jo men det var sådana nazistiska och sådant och sen afghanerna att de ska 
få stanna i Sverige och inte skickas tillbaka och sådant så de hade sådana evenemang på 
Facebook och så satt jag och läste kommentarerna där och det var många som bara var 
emot dem och oftast var det inte svenskar utan det var just dem ifrån Afghanistan som sa 
nej vi vill inte stanna här, vi tycker att det inte är så bra att vara här, vi tycker inte att Sverige 
ska ta emot fler flyktingar för de kan inte ta hand om oss och så, så det var endast de själva 
som pratade skit om ett land som försökte göra det bra för dem ändå, för skulle de ha varit 
kvar så kunde de inte liksom vara i livet just nu. 
 
Intervjuare [00:30:19]: Ja det är intressant för det har jag stött på också när jag har intervjuat 
människor att ofta är det faktiskt invandrare som har hårdare krav på invandrare än 
svenskar, det var någon kvinna från Hammarkullen som sa att begår man brott Sverige så 
bara släng ut dem och en svensk hade aldrig vågat säga så, tycker du att svenskar är för 
mesiga eller för försiktiga eller ängsliga? [Skrattar]. 
 
Talare [00:30:51]: Ibland så är ni lite för milda ibland, det är några som kanske inte förtjänar 
att bara ta ett böter för det som de gjort utan de måste vara i fängelse i ett år bara för att 
lära sig det men på något sätt så är det bra med den här mildheten för ni är milda i början 
och sen så gör man samma, ja gör man alltihop en gång till fast med andra personer så vet 
man att det där har vi gjort förr och vi kommer att få den här bötern så vi struntar i det, 
svenskarna gör inte så mycket men sen kommer svenskarna att tröttna på det så de kommer 
ha hårdare straff och så. 
 
Intervjuare [00:31:39]: Du tror att det finns en sådan risk? 
 
Talare [00:31:39]: Ja det är ofta så att upprepar man samma problem så kommer man inte 
att få samma straff utan man kommer att utveckla till större och större straff varje gång. 
 
Intervjuare [00:31:49]: Ibland kan det kännas som att samhället håller på att polariseras, att 
det blir mer uppdelat, att motsättningarna ökar och klyftorna ökar är det något som du har 
tänkt på? 
 
Talare [00:32:09]: Nej. 
 
Intervjuare [00:32:08]: Men kan det kännas som att det blir hårdare? 
 
Talare [00:32:15]: Jag tycker att det borde bli lite hårdare med allt detta. 
 
Intervjuare [00:32:21]: Okej, vad är en göteborgare? 
 
Talare [00:32:29]: En person som bor i Göteborg. 
 
Intervjuare [00:32:31]: Känner du dig som en göteborgare? 
 
Talare [00:32:35]: Ibland gör jag det trots att jag kanske inte pratar göteborgska liksom så jag 
tror inte att det spelar så stor roll. 
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Intervjuare [00:32:45]: Mer än hälften av de som bor i Göteborg är inte födda i Göteborg. 
 
Talare [00:32:48]: Nej men de bör ändå räknas ju som göteborgare också om man kanske 
flyttade hit igår, om man tänker jag vill bo i Göteborg ja men då är du en göteborgare. 
 
Intervjuare [00:33:00]: Känner du dig som en göteborgare? 
 
Talare [00:33:01]: Ja. 
 
Intervjuare [00:33:01]: Du gör det? Du känner dig hemma? 
 
Talare [00:33:03]: Det gör jag, ja. 
 
Intervjuare [00:33:06]: Det är din stad? 
 
Talare [00:33:07]: Ja det tycker jag. 
 
Intervjuare [00:33:09]: Ja okej och du tar för dig? 
 
Talare [00:33:13]: Ja alltså... 
 
Intervjuare [00:33:13]: Jo men det verkar inte som att du backar eller... 
 
Talare [00:33:15]: Nej det gör jag inte och jag har heller inte sådana tankar ja men nu vill jag 
flytta till en annan stad bara för att här är för mycket folk. 
 
Intervjuare [00:33:24]: Men vad känner du inför, det handlar naturligtvis om din bakgrund, 
vad gör din pappa? 
 
Talare [00:33:29]: Han jobbar som snickare här. 
 
Intervjuare [00:33:30]: Okej. 
 
Talare [00:33:32]: Och han jobbade som snickare och sådana smågrejer i hemlandet. 
 
Intervjuare [00:33:38]: Okej men hur känner du inför om man säger ja finkulturen då alltså 
Operan och museerna och Stadsteatern? 
 
Talare [00:33:46]: Ja man får verkligen den där upplevelsen av hur Göteborg är så är det när 
man går dit och ser ja men här så hände det här och de där årtalen och sådant och här så var 
det något historiskt i forntiden och sådant så att man får allting någonting som alltid fastnar i 
hjärnan och man tänker det där är jag stolt över att det är kvar. 
 
Intervjuare [00:34:12]: Men jag tänker många människor känner att det där, för mig är det 
väldigt höga trösklar och jag passar inte riktigt in är det något som du har upplevt? 
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Talare [00:34:24]: Det var sådana grejer men jag försökte alltid att göra på så sättet att bara 
gå in och försöka, det var aldrig sådana grejer som jag aldrig passade in i och jag tänkte jag 
måste dokumentera, jag måste leta efter information så jag passar in, efteråt så går jag, efter 
en vecka så passar jag in i gruppen liksom. 
 
Intervjuare [00:34:42]: [Skrattar] Men du verkar väldigt driven alltså. 
 
Talare [00:34:46]: Ja men jag tycker inte att jag ska vara utanför bara på grund av att jag inte 
passar där då gör jag allt jag kan för att bara kunna komma in. 
 
Intervjuare [00:34:57]: Jag vet inte men det känns som att det inte är det vanliga utan att 
man då blir försiktig istället eller känner att här hör inte jag hemma men du tar för dig. 
 
Talare [00:35:07]: Ja alltså jag tycker att konkurrens är någonting jättestort för mig, så tänker 
jag, men varför ska jag inte kunna göra det om de andra kan göra det så för det jag måste 
göra det. 
 
Intervjuare [00:35:23]: Tufft. Din syster då är hon likadan? 
 
Talare [00:35:25]: Hon är mer sportinriktad så hon... 
 
Intervjuare [00:35:29]: Hon är sportinriktad okej. 
 
Talare [00:35:32]: Så det är så, ja men du passar inte här, ja okej då går jag vidare liksom. 
 
Intervjuare [00:35:37]: Men det verkar väldigt självklart på något vis, är hon också det? Har 
ni fått väldigt mycket hemifrån eller vad är det som gör att du vågar? Är du inte rädd? 
[Skrattar]. 
 
Talare [00:35:49]: Nej alltså hon är mest som mamma liksom hon är lite konflikträdd och jag 
är mest på pappas sida vi bara gör och skapar mer än vad det egentligen bör vara ibland och 
sen så löser vi problemet och sådant så vi är helt parallella där. 
 
Intervjuare [00:36:11]: Jaha ja du vi har gått igenom ganska så mycket utav mina frågor här. 
Vi har pratat en del om att du är väldigt aktiv i och med att du både läser och arbetar och är 
dessutom aktiv i biblioteket. Du är mycket på biblioteket då förstår jag? 
 
Talare [00:36:36]: Ja. 
 
Intervjuare [00:36:39]: För jag har också förstått det som att det har blivit som en 
mötesplats, en utav de nya mötesplatserna är biblioteken? 
 
Talare [00:36:44]: Ja och man träffar alltid olika personer där som man kan bara, ja men du 
känner inte mig men jag kanske kan prata med dig, för det är lättare att prata ibland med 
någon som inte riktigt känner till själva problemet så att inte du vet att den personen är 
sådär de kan inte säga det, så man får lite mer självförtroende ibland och sådant och så 
känner man sig lite mer avslappnad och glömmer själva problemet. 
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Intervjuare [00:37:15]: Okej är du något vid stora Stadsbiblioteket vid Götaplatsen eller är 
det mest i Biskopsgården? 
 
Talare [00:37:21]: Jag är mest i Biskopsgården och är det så att de har stängt så kanske går 
jag på Stadsbiblioteket men hittills har jag varit där tre eller fyra gånger och då var det bara 
med klasskamraterna, vi pluggade ihop där på grund av att det är nära skolan och så. 
 
Intervjuare [00:37:39]: Ja de har väldigt mycket program där eller det har de på 
Biskopsgårdens bibliotek också, mycket saker som händer sådär, imponerande. Ja är det 
någonting speciellt som du drömmer om eller längtar efter? 
 
Talare [00:37:57]: Längtar efter är det bara att sluta den här utbildningen och sådant som är 
drömmen också på något sätt så, ja jag försöker kämpa fram så mycket jag kan bara för att 
kunna komma in någonstans där jag kan plugga vidare till det jag vill. 
 
Intervjuare [00:38:16]: Går du ur gymnasiet nu till våren då? 
 
Talare [00:38:20]: Nästa år gör jag det. 
 
Intervjuare [00:38:22]: Det är ett och ett halvt år kvar? 
 
Talare [00:38:22]: Ja. 
 
Intervjuare [00:38:24]: Jaha då får du kämpa på då. 
 
Talare [00:38:26]: Ja. 
 
Intervjuare [00:38:27]: Hur går det då? 
 
Talare [00:38:26]: Det går bra. 
 
Intervjuare [00:38:27]: Du har bra betyg? 
 
Talare [00:38:29]: Ja och sen så jag har betyg från hemlandet för ettan och tvåan och de 
frågade mig vill du gå direkt till trean eller vill du gå om hela gymnasiet och så valde jag att 
gå om hela gymnasiet för att lära mig språket bättre och göra vissa ämnen som jag tyckte, ja 
men jag kan förbättra mig här trots att jag inte kan ändra mitt betyg för jag har redan ett 
betyg som inte går att ändra. 
 
Intervjuare [00:38:57]: Men får du nya betyg då eller? 
 
Talare [00:38:59]: Ja alltså jag får nya betyg och är det så att de är bättre än de i hemlandet 
så kan jag ändra på dem men ja har redan A ifrån hemlandet så bättre än så kan jag inte få 
[skrattar] det går inte. 
 
Intervjuare [00:39:10]: Nej då är det väldigt ambitiöst av dig att inte nöja dig utan du börjar 
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om det för att du vill lära dig språket ordentligt, herregud. 
 
Talare [00:39:16]: Och sen kände jag om jag hoppar in i trean där och jag känner ingen där 
och alla känner varandra så jag kommer bara att vara extra hela läsåret så om jag nu går med 
en klass vi hinner lära känna varandra och sen så är vi alla glada i trean. 
 
Intervjuare [00:39:36]: Men jag får intrycket av att du kommer komma in på det vad du nu 
vill [skrattar]. Hur ser du på framtiden då är det någonting som... 
 
Talare [00:39:46]: Alltså det kommer vara femton år till plugg och sen så kommer jag att ha 
jobb och sen kanske under de här femton plugg så kommer jag förhoppningsvis att bilda en 
familj för gör jag inte det nu så kommer jag inte att kunna göra det efteråt, då är det försent. 
 
Intervjuare [00:40:06]: Vill du stanna i Sverige? 
 
Talare [00:40:05]: Ja. 
 
Intervjuare [00:40:08]: Stanna i Göteborg? 
 
Talare [00:40:08]: Ja de tankarna har jag redan sagt sedan jag flyttade hit jag kände bara nej 
tillbaka till Rumänien ska jag inte gå, bo där och så vill jag inte, framtiden är inte så bra för 
barnen ifall så det är inte något bra val. 
 
Intervjuare [00:40:31]: Nej det känns ju som att vi ändå har kommit en bit på vägen i Sverige 
vad gäller barnen, min dotter, hon som gick på Hvitfeldska, hon bodde i Spanien i flera år 
eller tre år och träffade en man där men sen när hon skulle ha barn då valde de att flytta 
tillbaka till Sverige för då sa de att Spanien är inte ett så bra land för barnet att... 
 
Talare [00:40:52]: Nej de prioriterar inte barn känns det som, de har inte så många 
möjligheter som de har här i Sverige. 
 
Intervjuare [00:41:02]: Nej vad det gäller barnomsorg och allting och sådant. Är det något du 
är orolig eller rädd för inför framtiden då? Inte bara för Göteborg utan överhuvudtaget? Hela 
livet? 
 
Talare [00:41:15]: Nej alltså egentligen brukar jag inte tänka så mycket på framtiden utan jag 
tar dag för dag och är det så att ja, jag dör om en vecka, ja då är mitt liv slut det var det som 
jag skulle ha gjort, så jag satt aldrig och tänkte ja men jag måste göra det för vem vet 
imorgon kan man dö, utan jag tar det, händer det så händer det bara, det går inte att göra 
någonting åt det. 
 
Intervjuare [00:41:46]: Är du nöjd med ditt liv? 
 
Talare [00:41:46]: Jag är jättenöjd med mitt liv. 
 
Intervjuare [00:41:49]: Ja det verkar så [skrattar]. 
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Talare [00:41:49]: Ja så jag sätter inte sådana krav att jag måste åka runt i världen och få se 
mycket, hinner jag göra det så hinner jag göra det och gör jag inte det så är det lugnt ändå 
liksom. 
 
Intervjuare [00:42:04]: Okej ja, jag är ganska så nöjd men är det något som du vill säga, något 
som jag inte har frågat om eller något som du vill att, för det här kommer att sparas för 
framtiden och så, är det något som du vill säga till framtidens människor? 
 
Talare [00:42:28]: Att de också kan göra sådana små podcaster liksom bara för att de andra 
ska veta hur det var, så de har en lite bättre bild för just nu vi har bara historier om det vi 
hittade liksom i jorden och sådant men däremot så kan de ha inspelningar som kan få en 
bättre bild av hur det var då och hur det är nu så man kan jämföra hur det är i landet, och 
förr så var det sådär och man mådde bra då det var blandat invandrare med svenskar och nu 
är det bara svenskar så att man kan då en annan upplevelse där. 
 
Intervjuare [00:43:16]: Tror du att människan lär sig något av... 
 
Talare [00:43:19]: Det gör de säkert. 
 
Intervjuare [00:43:22]: Okej men jag är nöjd, tack så mycket. 
 
Talare [00:43:27]: Tack. 
 
 
 
[bandningen slutar] 
 


